
A- Møteprotokoll 

RiddoDuottarMuseat 

 

 

Styremøte på De Samiske Samlinger, Karasjok 21.06.22 kl. 15:00-19:30.  

 

Tilstede: 

Marit Meløy   Styreleder 

Hilde Skanke   Nestleder 

Olaug Larsson   Styremedlem 

Sten Magnar Nikodemussen Styremedlem 

Marianne Balto   Styremedlem 

Ann-Britt Eira Sara  Styremedlem 

Ellen Bals        Ansatterepresentant/styremedlem.  

Anne May Olli   Sekr. 

 

Olaf Andersen deltok som observatør på omvisning på SVD og informasjon om byggesaken i Karasjok. 

Ellen J Sara Eira deltok som observatør på hele møtet. 

 

Saknr: SAK 

 

15-2022 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Vedtak: Godkjent.  

  

16-2022 Valg av to personer til å signere protokoll. 

Valg av to personer til å signere protokoll 

Vedtak: Enstemmig valgt Ann-Britt Eira Sara og Hilde Skanke. 

 

1. ORIENTERINGSSAKER  

 

17-2022 ORIENTERINGER 

-Regnskap hittil i år 
Siden siste styremøte - oppfølging styresaker 
- Sámiid Vuorká-Dávvirats prosjekter: 3D, klimakontroll og samarbeidsprosjekter ut året. 



- Porsanger Museum: Dialogmøte med Porsanger kommune vedr økonomiske utfordring med to 
lokaliteter i kommunen, hvis det kvenske språksenteret ikke lenger er samlokalisert. Sametingets 
reviderte budsjettforslag vil hjelpe oss med husleie-situasjonen. 
- Kunstmagasinet; informasjon om sametingets reviderte budsjettforslag vedr kunstmagasinet. 
- Kautokeino bygdetun: Restaureringsarbeid både på tunet og i Máze. Informasjon om 
referansegruppens arbeid og intensjon med å levere rapport til høsten. 
- Kokelv sjøsamiske museum: Museumsleder har sagt opp sin stiling og vi begynner prosessen med å 
finne ny museumsleder. Museet har 30- årsjubileum i år og utstillingsåpning / markering den 9.7 kl 
11. KSM fikk også 180 000,- i sponsormidler fra Ran Holdning AS, for å produsere skilt til museet. 
 
 
Vedtak: Tatt til orientering. 

 

2. OPPFØLGINGSSAKER 

Ingen saker 

 

3. BESLUTNINGSSAKER  

 

Sak 18-2022  RDM Hederspris 2022 

 

Det har kommet inn to forslag og direktøren fremmer ikke forslag til hvem som får prisen. 

 

Vedtak: Prisen tildeles Mari Teigmo Eira/ Kreitá Ándde Mari 

 

Hun har arbeidet I 30 år på SVD blant annet som museumsleder, og har vært en foregangskvinne i 

samisk museumsbygging, både museumsideologisk og praktisk. Hun jobbet målrettet for å få SVD til 

å være et museum for samer, først som samisk særmuseum og som nasjonalmuseum. Samene selv 

skulle være aktive brukere av museet. 

Mari var langt forut for sin tid i det som gjelder museumspolitikk, innhold i utstillingen, og i det som 

er museets samfunnsoppdrag. SVD som vi kjenner det den dagen i dag er bygget på og følger fortsatt 

de ideene og valgene som ble lansert og igangsatt av Mari Teigmo Eira. 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 19-2022   Styrets egenevaluering av strategiperiode 2017-2022 

 

Har RDM oppnådd de målsetninger som ble satt i strategiplanen i 2017? Det vil bli sendt ut en 

spørreundersøkelse som styret svarer på, som saksforberedelse. 

 

Vedtak: 

Styret har diskutert og evaluert inneværende strategiplan. Styret ber om at det fremmes en sak til 

neste styremøte om igangsettelse av arbeidet med ny strategiplan. 

Enstemmig. 

 

 

 



4. DISKUSJONSSAKER 

Ingen saker 

 

5. OPPSUMMERING  

Runden rundt bordet 

 

Sak 20-2022  Eventuelt 

Ingen saker 

 

 

Referatet bekreftes riktig: 

 

___(sign.)____                                                           ______(sign.)_____  

Ann-Britt Eira Sara                                   Hilde Skanke  

Styremedlem               Nestleder    


